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       RG 0052/ I / 2010 
 

P R O T O K Ó Ł   NR   I/ 2010 
 

z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą  
w dniu 30 listopada 2010 r. 

 
Punkt 1. Otwarcie Sesji.   
 Otwarcia sesji dokonał Radny  Senior pan Wincenty Pawelczyk, który powitał nowo 
wybraną radę, pana Wójta, kierowników jednostek, prasę oraz zaproszonych gości. Radny 
wyraził myśl,  Ŝe obywatele Gminy sprawdzili się w swojej roli obywatelskiej, bo dzięki nim 
dzisiaj, tutaj, na I Sesji wszyscy spotkali  się w składzie 14 radnych wraz z Panem Wójtem- 
świeŜo po wyborach. Radny gratulował Radnym oraz Panu Wójtowi uzyskania mandatu, 
informował jednocześnie, Ŝe to dowód ogromnego zaufania wyborców, dodając,                              
Ŝe w samorządzie to nie poglądy polityczne powinny grać czołową rolę w podejmowaniu 
decyzji, w samorządzie najwaŜniejsza jest chęć i umiejętności pracy z ludźmi.  
Punkt 2. Stwierdzenie quorum. 
 Radny senior poinformował, Ŝe ustawowy skład rady wynosi 15 radnych, jest 
obecnych 14 radnych, co stanowi niezbędne qorum do podjęcia uchwał.  
Punkt 3. Wręczenie zaświadczeń Gminnej Komisji Wyborczej stwierdzającej wybór 
Radnych w wyborach samorządowych w dniu 21 listopada 2010 r. 
 Zaświadczenia Gminnej Komisji Wyborczej wręczyła Przewodnicząca Komisji Pani 
Krystyna Muzolf. 
Punkt 4. Ślubowanie Radnych. 
 Radny senior poprosił o powstanie Radnych po czym odczytał rotę ślubowania: 
„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczpospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki Radnego sprawować „Wierny Konstytucji i prawu Rzeczpospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki Radnego sprawować „Wierny Konstytucji i prawu Rzeczpospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki Radnego sprawować „Wierny Konstytucji i prawu Rzeczpospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki Radnego sprawować 

godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na uwadze dobro mojej gminy igodnie, rzetelnie i uczciwie, mając na uwadze dobro mojej gminy igodnie, rzetelnie i uczciwie, mając na uwadze dobro mojej gminy igodnie, rzetelnie i uczciwie, mając na uwadze dobro mojej gminy i    jej mieszkańców”. jej mieszkańców”. jej mieszkańców”. jej mieszkańców”. Następnie Radni                       
w kolejności: Radna Agnieszka Ławniczak,  Radna Alicja Kryszak, Radny Artur Borkowski, 
Radna Ewa Andrzejewska, Radny Jacek Nyczke, Radny Janusz Janicki, Radna Julia Rzepka, 
Radny Juliusz Twardowski, Radny Marek Banaszak, Radny Marek Mroziński, Radny 
Mariusz Paszek, Radny Wincenty Pawelczyk, Radny Zenon Wojciechowski, Radna Zofia 
Kędziora,  powtarzali słowo „ślubuję”.     
Punkt 5. Sprawozdanie Wójta o stanie Gminy na koniec mijającej kadencji. 
 Na wstępie Pan Wójt podziękował Pani Krystynie Muzolf, Przewodniczącej Gminnej 
Komisji wyborczej, za skrupulatne przeprowadzenie wyborów, dziękował równieŜ wszystkim 
członkom Komisji.  
 Pan Aleksander Podemski poinformował, Ŝe w chwili obecnej gmina jest w trakcie 
realizacji budŜetu na 2010 rok, który jest wykonywany zgodnie z planem. Jego wykonanie nie 
jest zagroŜone. Ponadto pan Wójt informował, Ŝe wkrótce zostanie zatwierdzony budŜet na 
2011 rok, radni są juŜ w posiadaniu projektu tegoŜ budŜetu. Wójt informował, Ŝe zadłuŜenie 
Gminy w chwili obecnej zamyka się kwotą 480 tys. zł., wynika to z kredytu który został 
zaciągnięty na realizację kanalizacji w Kolniczkach, kredyt w części będzie umarzany. Są teŜ 
zadłuŜenia związane z finansowaniem poprzedzającym projekty unijne, co jest finansowane 
przez Bank Gospodarstwa Krajowego, środki będą sukcesywnie zwracane po złoŜeniu 
wniosków o płatność. Pan Wójt dodał, Ŝe realizowane są projekty z zakresu wymiany usług 
takich jak remont hydroforni, kanalizacja Komorzy, w ramach odnowy wsi realizowane były: 
sala wiejska w Boguszynku, remont GOK-u, są teŜ złoŜone wnioski, które w chwili obecnej 
są weryfikowane.  
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Na zakończenie wypowiedzi Pan Wójt dodał, Ŝe gmina Nowe Miasto jest gminą, która 
inwestuje, gminą o niskich podatkach, niskich opłatach, gminą która wydaje duŜo pieniędzy 
na oświatę, na pomoc społeczną.  
Punkt 6. Przyjęcie porządku obrad. 
Radni jednogłośnie przyjęli przedstawiony poniŜej porządek obrad. 
Punkt 7. Wybór Przewodniczącego Rady Gminy: 
 7a.  Powołanie komisji skrutacyjnej. 
 7b.  Zgłoszenie kandydatów. 
 7c. Prezentacja kandydatów. 
 7d. Przeprowadzenie głosowania. 
 7e. Podjęcie uchwały stwierdzającej wybór przewodniczącego.   
Punkt 8. Przejęcie prowadzenie obrad przez nowo wybranego Przewodniczącego.   
Punkt 9. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy: 
 9a.  Powołanie komisji skrutacyjnej. 
 9b.  Zgłoszenie kandydatów. 
 9c. Prezentacja kandydatów. 
 9d. Przeprowadzenie głosowania. 
 9e. Podjęcie uchwały stwierdzającej wybór przewodniczącego 
Punkt 10.  
Przyjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu stałych Komisji Rady Gminy Nowe Miasto nad 
Wartą oraz wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  
Punkt 11.  
Interpelacje Radnych. 
Punkt 12.  
Sprawy bieŜące. 
Punkt 13.  
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 14.  
Zamknięcie sesji. 
Ad 7) Wybór Przewodniczącego Rady Gminy: 
 7a.  Powołanie komisji skrutacyjnej. 
Do składu Komisji powołano następujące osoby: 
1. Artur Borkowski 
2. Alicja Kryszak 
3. Juliusz Twardowski 
Radni jednogłośnie przyjęli kandydatury. 
 7b.  Zgłoszenie kandydatów. 
Na Przewodniczącego Rady Gminy zgłoszono następujących kandydatów: 
1. Janusz Janicki  
2. Julia Rzepka 
 7c. Prezentacja kandydatów. 
Radni, kandydaci na Przewodniczącego przedstawili swoją osobę, swoją sylwetkę                     
oraz przebieg pracy zawodowej,  w tym czasie komisja skrutacyjna przygotowała karty                 
do głosowania. 
 7d. Przeprowadzenie głosowania. 
Po przeprowadzeniu głosowania, oraz policzeniu głosów, Radny Artur Borkowski, 
przewodniczący komisji, odczytał protokół z głosowania. Protokół wraz z kartami do 
głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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 7e. Podjęcie uchwały stwierdzającej wybór Przewodniczącego.   
 Projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Nowe Miasto nad 
Wartą odczytał Radny Senior. Uchwała została przyjęta jednogłośnie, 14 głosami „za”.  
� Uchwała nr I/ 1 / 2010 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 8) Przejęcie prowadzenie obrad przez nowo wybranego Przewodniczącego.  
 Dalsze prowadzenie sesji od Radnego Seniora przejął nowo wybrany Przewodniczący 
Radny Pan Janusz Janicki.   
Ad 9) Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy: 
 9a.  Powołanie komisji skrutacyjnej. 
 Radni wyrazili zgodę, aby wybory na Wiceprzewodniczącego przeprowadziła ta sama 
komisja. 
 9b.  Zgłoszenie kandydatów. 
 Na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy zgłoszono następujących kandydatów: 
1. Julia Rzepka 
2. Zofia Kędziora 
 9c. Prezentacja kandydatów. 
 Radni, kandydaci na Wiceprzewodniczącego przedstawili swoją osobę, swoja 
sylwetkę oraz przebieg pracy zawodowej,  w tym czasie komisja skrutacyjna przygotowała 
karty do głosowania. 
 9d. Przeprowadzenie głosowania. 
 Po przeprowadzeniu głosowania, oraz policzeniu głosów, radny Artur Borkowski, 
przewodniczący komisji, odczytał protokół z głosowania. Protokół wraz z kartami do 
głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 9e. Podjęcie uchwały stwierdzającej wybór wiceprzewodniczącego 
Projekt uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Nowe Miasto nad 
Wartą odczytał Przewodniczący Rady Janusz Janicki. Uchwała została przyjęta jednogłośnie, 
14 głosami „za”. 
� Uchwała nr I/ 2 / 2010 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 10) Przyjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu stałych Komisji Rady Gminy 
Nowe Miasto nad Wartą oraz wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  
 Pan Janusz Janicki- Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe naleŜy zgłaszać 
kandydatów do komisji rewizyjnej. Zgłoszono następujących kandydatów:  
1. Marek Banaszak 
2. Alicja Kryszak 
3. Julia Rzepka 
4. Jacek Nyczke 
5. Mariusz Paszek 
 Przewodniczący zaproponował głosowanie za kandydatami do komisji rewizyjnej, 
gdyŜ według statutu zasiadać w komisji rewizyjnej moŜe przewodniczący, 
wiceprzewodniczący i dwóch członków. Razem 4 osoby, natomiast kandydatów podano                 
5.   Po przeprowadzeniu jawnego głosowania do komisji rewizyjnej przeszli: 
1. Marek Banaszak 
2. Alicja Kryszak 
3. Jacek Nyczke 
4. Mariusz Paszek  
Członkiem komisji rewizyjnej nie została pani Julia Rzepka. 
 Do udziału w pracach pozostałych komisji radni dokonywali dobrowolnych zgłoszeń, 
mając na uwadze, Ŝe przynaleŜeć mogą tylko do dwóch komisji.   
Po czym Pan Janusz Janicki zaproponował głosowanie stwierdzające wybór 
Przewodniczącego komisji rewizyjnej. Na przewodniczącego komisji rewizyjnej 
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wystosowano radnego Marka Banaszaka. Propozycja ta została przyjęta 13 głosami „za”,  1 
głos wstrzymujący. Zastępcę Przewodniczącego wybiorą pozostali członkowie między sobą. 
Następnie Przewodniczący zaproponował głosowanie za przyjęciem uchwały w sprawie 
ustalenia składu stałych Komisji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą oraz wyboru 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Radni przyjęli uchwałę jednogłośnie 14 głosami 
„za”. 
� Uchwała nr I/ 3 / 2010 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Kolejno Przewodniczący informował, Ŝe za tydzień w poniedziałek przewidywane jest 
posiedzenie kolejnej sesji podczas której dokonane zostanie ślubowanie Pana Wójta. Radni 
zaproponowani godzinę 1000. 
Ad 11) Interpelacje Radnych. 
 W związku z brakiem interpelacji Przewodniczący zaproponował przejście do punktu 
kolejnego.  
Ad 12/13) Sprawy bieŜące. Wolne głosy i wnioski. 
� Radny Juliusz Twardowski zaproponował, aby sesje odbywały się w godzinach 
popołudniowych. 
- W odpowiedzi Przewodniczący informował, Ŝe dzisiejsza sesja to sytuacja wyjątkowa, 
kolejne będą w godzinach popołudniowych.  
� Radna Agnieszka Ławniczak, proponowała aby zawiadomienia były przysyłane wcześniej, 
nie na ostatnią chwile.  
- W odpowiedzi Przewodniczący informował, Ŝe tradycyjnie radni dostana plan pracy rady, 
dzięki któremu kaŜdy będzie wiedział z kilkumiesięcznym wyprzedzeniem o terminie sesji                
i komisji.  
� Radny Mroziński Marek pytał, kiedy zostanie zakończona procedura przetargowa na 
sprzedaŜ działki w Klęce słuŜącej pod wybudowanie sklepu.  
- Pan Wójt zawiadomił, Ŝe kaŜda procedura przetargowa wymaga konkretnych terminów,                 
i aby odbyło się wszystko zgodnie prawem, terminów nie moŜna przyspieszyć.  
� Radny Marek Banaszak pytał czy zarówno gmina jak i powiat są przygotowani                         
do odśnieŜania, poniewaŜ według prognoz idzie bardzo śnieŜna zima.  
- Pan Wójt zawiadomił, Ŝe sprzęt jest, w grudniu będzie rozpisany przetarg na odśnieŜanie, 
naleŜy zaznaczyć, Ŝe gmina odśnieŜa wszystkie drogi bez względu czy jest to droga 
powiatowa czy wojewódzka.  
� Radny Twardowski zgłaszał problem wybijania wód gruntowych.  
- Pan Wójt przyznał rację radnemu, informując jednocześnie, Ŝe opady wrosły o połowę,                
a woda nie ma ujścia poniewaŜ rowy są pozarastane, pozapychane a nie ma moŜliwości 
współpracy ze Spółkami Wodnymi.  
� Radny Pawelczyk, poinformował, Ŝe Pan Waldemar Wesołek darmowo pomaga                            
w odśnieŜaniu dróg, radny wyraził zadowolenie, Ŝe są tacy mieszkańcy którzy mając 
moŜliwość pomagają w odśnieŜaniu.  
� Pan Maciej Kuderczak, Dyrektor GOK informował, Ŝe w niedzielę odbędzie się Gminny 
Festiwal Piosenki, ponadto zapraszał do uczestnictwa w spotkaniu Pt.: „ Z Chopinem przez 
Wielkopolskę” z Jerzym Sobczakiem, które odbędzie się dnia 3 grudnia o godz. 1700. 
Ad 14) Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady pan Janusz Janicki  
o godzinie 14:30 zamknął I Sesję Rady Gminy.  
 
Protokołowała:       Zatwierdził: 
Podinspektor ds. Rady Gminy    Przewodniczący Rady Gminy 
mgr Julita Ciarcińska-Wachowiak              /-/ Janusz Janicki  


